
Zápisnica č. 2/2019 
 

                         z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa: 15.5.2019      

v zasadačke obecného úradu o18,00 hod. 

 
Prítomná: Ing. Andrea Michalková, starosta obce  

Prítomní poslanci: Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Martin Kallai, Lukáš Jacko,  

Ospravedlnení poslanci:  Ján Urban 

Neospravedlnení poslanci:   
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Kontrola predchádzajúceho uznesenia  

4. Určenie overovateľov zápisnice 

5. Finančné výkazy za rok 2018, Individuálna účtovná závierka k 31.12.2018 

6. Materská škola – zaradenie do siete škôl a prevádzka od 1.9.2019 

7. Plán akcií – MDD, Stavanie mája, Memoriál – upresnenie dátumov 

8. Parcela č. 314/3 – Hrabina, Poľany 

9. Predseda Košického samosprávneho kraja – cena, plaketa predsedu 

10. Poskytnutie dotácie Ministerstvo financií 

11. Zmluva o poskytnutí regionálneho príspevku – Úrad podpredsedu vlády SR 

12. Hodnotiaca správa o plnení PRO Nový Salaš 

13. MAS Hornád-Slanské vrchy  

14. Žiadosť o výstavbu RD – parcela č. 89, Mgr. Tomáš Kastély 

15. Rôzne 
 

K bodu 1./ Otvorenie zasadnutia  
Starostka obce Ing. Andrea Michalková privítala prítomných na treťom riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva. 

 

K bodu 2./ Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce dala hlasovať o programe 3. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
 

  Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Matin Kallai, Lukáš Jacko,  

Neprítomní: 1 Ján Urban 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Matin Kallai, Lukáš Jacko, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 3./ Kontrola predchádzajúceho uznesenia 

Starostka obce informovala prítomných, že z predchádzajúcich uznesení nevyplynuli žiadne povinnosti.  
 

 K bodu 4./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
Starostka obce určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľ: Ing. Andrea Michalková 

Overovatelia zápisnice: p. Jaroslav Dibďák, p. Lukáš Jacko 

 

 
 



  Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Matin Kallai, Lukáš Jacko,  

Neprítomní: 1 Ján Urban 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Matin Kallai, Lukáš Jacko, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 5./ Finančné výkazy za rok 2018, Individuálna účtovná závierka k 31.12.2018 
 

V tomto bode pani starostka informovala obecné zastupiteľstvo o finančných výkazoch za rok 2018. 

Obecné zastupiteľstvo nemalo výhrady k hospodáreniu za rok 2018. Výsledkom hospodárenia 

k 31.12.2018  je prebytok finančných prostriedkov na účtoch vo výške 9 178,52 Eur.  
 

K bodu 6./ Materská škola – zaradenie do siete škôl a prevádzka od 1.9.2019 
 

Starostka obce informovala členov OZ o zaradení Materskej školy Nový Salaš 83 a Výdajnej 

školskej jedálne pri MŠ Nový Salaš do siete škôl a školských zariadení.  
 

K bodu 7./ Plán akcií – MDD, Stavanie mája, Memoriál – upresnenie dátumov 
 

Starostka obce vyzvala členov OZ o pomoc pri akciách MDD v obci, dátum 8.6.2019, v rovnaký dátum po 

MDD navrhla zorganizovať stavanie mája, ako je zvykom v obci na „Rusadle“. Po vzájomnej dohode sa 

členovia OZ dohodli na dátume usporiadania Memoriálu – 13.7.2019.  

 

K bodu 8./ Parcela č. 314/3 – Hrabina, Poľany 

 

Starostka obce informovala členov OZ o návrhu protokolu, ktorý bol zaslaný spoločnosťou SPF na 

obec o prevode parcely KN C č. 314/3  - komunikácia na Hrabine. Podpisom uvedeného protokolu 

prechádza vlastníctvo uvedenej parcely pod obec Nový Salaš.  
 

K bodu 9./ Predseda KSK – cena, plaketa predsedu  

 

V bode 9 starostka obce informovala členov OZ o možnosti návrhu ľudí na ocenenie predsedu KSK, ktoré je 

udeľované každoročne predsedom KSK. Členovia OZ sa k uvedenej informácii nevyjadrovali.  

 

K bodu 10./ Poskytnutie dotácie Ministerstvo financií 

V bode 10 starostka obce predložila oznámenie Ministerstva financií, ktoré na základe žiadosti obce na rok 

2019 rozhodlo o poskytnutí dotácie v sume 9 500,- Eur na „Rekonštrukciu budovy materskej školy“, v rámci 

ktorej má byť rekonštruovaná strecha uvedenej budovy a jej zateplenie. Členovia OZ odsúhlasili 

spolufinancovanie uvedeného projektu vo výške 10%.  
  Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Matin Kallai, Lukáš Jacko,  

Neprítomní: 1 Ján Urban 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Matin Kallai, Lukáš Jacko, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
 



 

K bodu 11./ Zmluva o poskytnutí regionálneho príspevku – Úrad podpredsedu vlády SR 
 

V bode 11 informovala starostka obce o zaslanej zmluve o poskytnutí regionálneho príspevku. Členovia OZ 

jednohlasne odsúhlasili a schválili spolufinancovanie najmenej vo výške 24,45% z celkových oprávnených 

výdavkov podľa priloženej zmluvy.   

 
  Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Matin Kallai, Lukáš Jacko,  

Neprítomní: 1 Ján Urban 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Matin Kallai, Lukáš Jacko, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 12./ Hodnotiaca správa o plnení PRO Nový Salaš 

 

V bode 12 predložila starostka obce návrh hodnotiacej správy o plnení PRO Nový Salaš. Po spoločnej 

diskusii bol návrh členmi OZ jednohlasne odsúhlasený a schválený.  

 
  Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Matin Kallai, Lukáš Jacko,  

Neprítomní: 1 Ján Urban 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Matin Kallai, Lukáš Jacko, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 
K bodu 13./ MAS Hornád – Slanské vrchy 

 

V bode 13 informovala starostka obce možnosť podania projektu cez MAS Hornád – Slanské vrchy. Po 

spoločnej diskusii sa poslanci OZ zhodli na podaní projektu na prekrytie rigola a vytvorenie chodníka pred 

kostolom – od križovatky až po oddychovú zónu.  
 
K bodu 14./ Žiadosť o výstavbu RD – parcela č. 89, Mgr. Tomáš Kastély 

 

V bode 14 predložila starostka obce žiadosť Mgr. Tomáša Kastélyho o výstavbu RD v obci na parcele č. 89. 

V rámci diskusie bola zdôrazňovaná skutočnosť, že sa počas nedele zvyšuje množstvo ľudí, ktorí svojou 

činnosťou narušujú pokoj a kľud v dedine.  

 
  Hlasovanie: 



Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Matin Kallai, Lukáš Jacko,  

Neprítomní: 1 Ján Urban 

Za: 3 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, 

Proti: 1 Martin Kallai 

Zdržal sa: 0  

 
K bodu 15./ Rôzne  

 

V bode Rôzne navrhla starostka obce, aby sa nepotrebné staré dvere, umývadlá a záchody ponúkli bezplatne 

formou rozhlasu obyvateľom obce. Všetci členovia OZ jednohlasne súhlasili s uvedeným návrhom. 

 
  Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Matin Kallai, Lukáš Jacko,  

Neprítomní: 1 Ján Urban 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Matin Kallai, Lukáš Jacko, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

Starostka obce informovala členov OZ o zakúpených zariadeniach, náradiach cez aktivačných 

pracovníkov. 

 

Starostka obce informovala členov OZ o podpise Dodatku k zmluve so Slovenskou záručnou 

a rozvojovou bankou, a to z dôvodu, že peniaze z PPA za projekt „Rekonštrukcia odvodňovacích 

rigolov“ stále nedošli.  

 

V Novom Salaši, dňa 15.5.2019 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

............................................ 

      Jaroslav Dibďák 

 

 

 

............................................ 

        Lukáš Jacko  

 

         

            

........................................... 

Ing. Andrea Michalková 

        zapisovateľka                    


